
PROTOKÓŁ Nr 31/16

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Mielnik

w dniu 19 grudnia 2016r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Kamil  Adrian  Zalewski  –  Przewodniczący
Komisji.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XX sesji Rady Gminy
Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016,
2) w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych  i Narkomanii na 2017 rok,
3) w  sprawie  uchwalenia  programu  ochrony  środowiska  na  lata  2016-2019  z

perspektywą na lata 2020-2024,
4) w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2017 rok,
5) w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na 2017 rok,
6) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2017-2030.
7) w  sprawie  uchylenia  uchwały  w  sprawie  nadania  statutu  Urzędowi  Gminy

Mielnik,
8) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  oddanie  w  dzierżawę

nieruchomosci gruntowych na okres powyżej trzech lat.
2. Opiniowanie wniosków komisji stałych do budżetu na 2017r.
3. Analiza budżetu straży pożarnych.
4. Opracowanie planu pracy komisji na 2017 rok.

Do punktu 1(1).

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na
rok 2016.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  9  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(2).

Pani  Kierownik  GOPS przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  i Narkomanii na 2017
rok.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  9  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych  i Narkomanii na 2017 rok.

(w zał. na str..........prot.)
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Do punktu 1(3).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu ochrony
środowiska na lata 2016-2019 z perspektywą na lata 2020-2024.

Pan Lucjan Kożuchowski zapytał o o działania dotyczące rzeki Moszczonka.

Pan Sekretarz odpowiedział,  że  nie  wiadomo co dalej  będzie,  sprawa jest  blokowana w
Urzędzie Marszałkowskim.

Pan Wójt przedstawił szerszą informację dotyczącą tego tematu.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  9  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu ochrony środowiska na lata 2016-2019 z
perspektywą na lata 2020-2024.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(4).

Przewodniczący Rady Gminy  przedstawił  projekt  uchwały w sprawie planu pracy Rady
Gminy Mielnik na 2017 rok.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  9  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2017 rok.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(5).

Pan Wójt omówił  projekt  budżetu  gminy  na  rok  2017.  Poinformował,  że  zmmniejszone
zostały budżety we wszystkich jednostkach gminnych, w szkole budżet zmniejszono o 350
tys.zł. Subwencja otrzymywana na oświatę gminną stanowi mniej niż 50 % potrzeb.
Najważniejszą inwestycją w 2017r. jest budowa przedszkola, planujemy na to przeznaczyć
kwotę 1,8 mln.zł.
Przy  współudziale  Starostwa  chcemy  zrobić  drogę  powiatową  Wilanowo-Tokary  i  ulicę
Królewską w Mielniku. Pan Wójt wyraził nadzieję, że budżet w trakcie roku powiększy się i
zwrócił się do Komisji o jego przyjęcie.
W  sprawie  projektu  uchwały  budżetowej  otrzymaliśmy  pozytywną  opinę  Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku.

Pan Kazimierz Tobota zapytał z czego wynika kwota 2 mln.200 tys.zł. na przedszkole i czy
w budżecie ujęto budowę oświetlenia na ulicy Miodowej.

Pan Wójt odpowiedział, że jest to wartość szacunkowa i taką kwotę przyjęliśmy do wyliczeń.
Do końca marca 2017r. ma zostać wykonana dokumentacja przedszkola, przetarg na budowę
odbędzie  się  koniec  kwietnia-początek  maja  przyszłego  roku.  Na  budowę  pozostanie  3
miesiące i to powinno wystarczyć. Idealnie byłoby abyśmy mogli przedszkole otworzyć w
dniu 1 września, jeśli jednak tak się nie stanie to i tak zrobimy to jeszcze w 2017 roku.
Jeśli chodzi o oświetlenie na Miodowej, to nie zostało to ujęte w przyszłorocznym budżecie.
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Sukcesywnie, w całej gminie, będziemy zmieniać oświetlenie na ledowe.
W 2017 roku wykonany zostanie projekt zagospodarowania Góry Rowskiej.

Pani Olga Pogrebniak zapytała o możliwość włączenia do planów oświetleniowych ulicy w
Radziwiłłówce i przypomniała o potrzebie ustawienia znaku na drodze wojewódzkiej.

Pan Przewodniczący Rady zgłosił potrzebę zainstalowania oświetlenia na ulicy prowadzącej
do promu.

Komisja  Rady  8  głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się,  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na 2017 rok.

(w zał. na str........................prot.)

Do punktu 1(6).

Pan  Wójt omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Mielnik na lata 2017-2030.
Poinformowal,  że  być  może  będziemy  musieli  gruntownie  wyremontować  budynek
posterunku w Mielniku lub też dołożyć się do zakupu samochodu dla policji. Jeśli zaistnieje
taka potrzeba możemy zaciągnąć większy kredyt.

Pan  Krzysztof  Nikitorowicz zapytał  co  z  wcześniejszą  koncepcją  przeznaczenia  dołu
budynku posterunku na potrzeby GOPS.

Pan Wójt odpowiedział, że jego poprzednik podejmował różne zobowiązania, odnaleziono
umowę  ze  Starostwem,  gdzie  Wójt  Tobota  zobowiązał  się  po  zakończeniu  prac  przy
kanalizacji do położenia asfaltu na całej szerokości ulicy Brzeskiej w Mielniku. Nie było to
poprzedzone podjęciem uchwały intencyjnej przez Radę Gminy.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  9  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2017-
2030.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1(7).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie
nadania statutu Urzędowi Gminy Mielnik.

Komisja  Rady  jedogłośnie,  przy  obecności  9  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie nadania statutu Urzędowi Gminy
Mielnik.

(w zał. na str.....................prot.)
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Do punktu 1(8).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomosci gruntowych na okres powyżej trzech lat.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  9  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  oddanie  w  dzierżawę
nieruchomosci gruntowych na okres powyżej trzech lat.

(w zał. na str..........prot.)
Do punktu 2.

Komisje stałe Rady Gminy Mielnik nie zgłosiły wniosków do budżetu gminy na 2017r.

Do punktu 3.

Komisja Rady przyjęła do wiadomości informację na temat budżetu straży pożarnych.
(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 4.

Komisja opracowała plan pracy na 2017r. Brzmi on następująco:

I kwartał

1. Analiza wykorzystania funduszy sołeckich w 2016r.
2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
3. Sprawy bieżące.

II kwartał
1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2016.
2. Rozpatrzenie informacji  z realizacji  zadań i  wykonania budżetów poprzez Gminny

Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Gminną Bibliotekę Publiczną za 2016r.
3. Ocena przygotowania GOKSiR do sezonu 2017r. i analiza kosztów za 2016r.
4. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
5. Sprawy bieżące.

III kwartał
1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2017r.
2. Informacje Skarbnika Gminy- kredyty, pożyczki, zadłużenie.
3. Ocena funkcjonowania Zespołu Szkół – analiza kosztów.
4. Ocena  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej,  wykorzystanie  dotacji  z

budżetu gminy.
5. Analiza budżetu straży pożarnych.
6. Sprawy bieżące.

IV kwartał
1. Opiniowanie stawek podatkowych na 2018 rok.
2. Analiza wykonania wybranych inwestycji gminnych.
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3. Opiniowanie wniosków komisji stałych do budżetu na 2018 rok.
4. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na rok 2018r.
5. Opracowanie planu pracy komisji na 2018 rok.
6. Opiniowanie projektów uchwal Rady Gminy.
7. Sprawy bieżące.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska 

  Przewodniczący Komisji

                                                                                                  Kamil Adrian Zalewski
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